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Interpelujący radny: Daniel Jursza 

Radny zapytał, czy jest jakiś pomysł na wykorzystanie, współwykorzystywanie sal gimnastycznych w 

szkołach wygaszanych – tak aby były udostępniane szkołom, które przejęły siódme klasy. Dodał, że to 

chyba nie jest jakoś usankcjonowane, w każdym razie dyrektorzy tych szkół o tym nie wiedzą.  

(Odpowiedzi podczas sesji udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka 
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